
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 20. januar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 277
Ministeren bedes kommentere henvendelsen fra Jan og Bente Andersen, jf.
BEU alm. del – bilag 101. Herunder bedes ministeren redegøre for, hvorvidt
det er korrekt sagsbehandling, hvis en kommune registrerer en modtager af
ydelse efter Aktivlovens § 34 som kontanthjælpsmodtager – med deraf føl-
gende konsekvenser for ydelsesmodtagerens ægtefælle.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Marianne
Jelved (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marianne.Jelved@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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